
 

 

 

 

Raadsvraag (art. 39) Gesteld door:  

VLP  
Datum 7 april 2022 
Onderwerp 056-2022 - fusie VVV_Citymarketing 
Portefeuillehouder College B&W 
 

De fractie heeft de volgende vragen: 

Geachte voorzitter, 

Onlangs konden we vernemen dat de organisaties van Citymarkering Roosendaal en VVV 

Roosendaal per 1 januari 2023 één organisatie gaan vormen en dat deze vanaf dan werkzaam zal 

zijn vanuit de St. Jan in Roosendaal. Inge van Aalst zal haar taak als directeur van VVV Roosendaal 

met ingang van deze fusie neerleggen. De taken, de activiteiten en de contracten van VVV 

Roosendaal zullen worden overgedragen naar Citymarketing Roosendaal. 

https://www.bndestem.nl/roosendaal/vvv-en-roosendaal-citymarketing-gaan-samen-

verder~a4ee6a42/ 

Hoewel deze fusie logisch lijkt heeft onze fractie toch nog enkele vragen: 

 

1.     Heeft deze fusie gevolgen voor het VVV-kantoor in Wouw en/of voor de andere kleinere 

steunpunten in de dorpen en zo ja, welke en per wanneer? 

2.     Heeft de fusie financiële consequenties voor de gemeente Roosendaal of anderszins en zo ja, 

welke en over hoeveel geld gaat het dan? 

3.     Wat merkt de “buitenwereld” van deze fusie? 

  

Alvast dank voor uw antwoorden, 

Namens de fractie van VLP Roosendaal, 

Eric de Regt 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

Wij beantwoorden de vraag als volgt: 

 

1.     Heeft deze fusie gevolgen voor het VVV-kantoor in Wouw en/of voor de andere kleinere 

steunpunten in de dorpen en zo ja, welke en per wanneer? 

Er worden geen gevolgen verwacht voor het VVV-kantoor in Wouw en/of voor de andere kleinere 

steunpunten in de dorpen. 

2.    Heeft de fusie financiële consequenties voor de gemeente Roosendaal of anderszins en zo ja, 

welke en over hoeveel geld gaat het dan? 

De gefuseerde Citymarketing-VVV organisatie zal via het reguliere subsidieproces een aanvraag 

doen voor 2023 en verder. Via het subsidieproces wordt de raad hierin betrokken en worden de 

financiële consequenties helder. 

3.    Wat merkt de “buitenwereld” van deze fusie? 

Er wordt heden reeds intens samengewerkt tussen de twee organisaties, wij gaan ervan uit dat de 

voorgenomen fusie de dienstverlening minstens op hetzelfde peil borgt. 

 

Wij vertrouwen erop U hiermede voldoende te hebben geïnformeerd. 

Hoogachtend, 

Burgemeester en wethouders van Roosendaal, 

De secretaris,             De loco burgemeester, 

                    

 

 


